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PROTOKOLL FRÅN SAMMANTRÄDE DEN 12 DECEMBER 2013  
 
Plats: Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning, Telefonvägen 30    
 
Närvarande ledamöter: 
Kerstin Hållbus, vice ordförande, HSO 
Eva Larsson, ledamot, HSO 
Bo Nässlander, ledamot, HSO 
 
Förhinder:  
Anders Nordmark, ordförande, HSO 
Monica Billgren, ledamot, HSO 
 
Närvarande tjänstemän:  
Ingrid Widebäck, avdelningschef, social omsorg 
Inger Nilsson, utredare, social omsorg 
 
 
1.  Sammanträdets öppnande 
Dagens ordförande Kerstin Hållbus förklarade mötet öppnat.     
 
2. Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes.   
 
3. Protokollsjustering     
Kerstin Hållbus och Eva Larsson utsågs att justera dagens protokoll.  
 
4. Information från stadsdelsförvaltningen   

 
a) Nämndärenden  
Ingrid Widebäck informerade om de ärenden som behandlas vid stadsdelsnämndens 
sammanträde den 19 december. Rådet hade frågor och kommentarer till följande 
ärenden:   
 
Medborgarförslag om skollunch för pensionärer (ärende 2) 

Bo Nässlander menade att det är mycket bra om pensionärerna kan gå till skolan och 
äta.  
 
Verksamhetsplan och budget 2014 (ärende 4) 

Bo Nässlander undrade om hyrorna i den nya servicebostaden som ska öppnas på 
Främlingsvägen. Förvaltningen svarade att hyrorna inte är fastställda ännu, men att 
det ju rör sig om nyproduktion som är dyrt.  
 
Förvaltningen informerade om att aktiviteterna utifrån delaktighetsprogrammet har 
setts över och kompletterats med de aktiviteter som rådet föreslagit.  
 
 



SID 2 (2) 

Revisionsrapport om uppföljning av verksamhet i egen regi inom äldreomsorgen  
(ärende 10) 

Bo Nässlander undrade hur privata utförare granskas. Ingrid Widebäck svarade att 
det finns två verksamheter inom äldreomsorgen som drivs på entreprenad av Vardaga 
respektive Vingslaget. Förvaltningen följer upp dessa verksamheter genom två 
oanmälda och två oanmälda besök varje år. För verksamheter som staden upphandlat 
enligt LOV görs uppföljning en gång per år enligt en stadsgemensam mall. 
 
b) Övrig information från förvaltningen 
Förvaltningens dagliga verksamhet Glasade gången vann har fått stadens kvalitets-
utmärkelse. 
 
5. Uttalande från HSO om stadens förslag till reviderade riktlinjer för insatser 

enligt SoL och LSS 
HSO har gjort ett uttalande som är starkt kritiskt mot flera av de föreslagna 
ändringarna i riktlinjerna. Rådets ordförande Anders Nordmark hade föreslagit att 
rådet skulle ansluta sig till uttalandet (se bilaga). 
 
Rådet beslöt att uttala sitt stöd för HSO:s skrivelse.  
 
6. Övriga frågor 
a) Rådets möten under våren. En representant för stadens trafikkontor kommer till 
mötet i januari för att diskutera tillgänglighet i utemiljön, i april kommer stadsdels-
nämndens presidium. Rådet ville aktualisera den tidigare inbjudan till representanter 
för socialpsykiatrin att komma till något av vårens möten. Fråga om eventuella andra 
inbjudningar tas upp igen på nästa möte.  
b) Nya ledamöter. Sekreteraren har påtalat till HSO att två platser står tomma i rådet, 
men HSO har inte hört av sig om detta. 
 
7. Avslutning av mötet  
Samtliga närvarande önskade varandra en god jul och ett gott nytt år. Därefter 
förklarade ordförande mötet för avslutat.  
 
 
Inger Nilsson  
Sekreterare  
 
 
Justeras: 
 
 
Kerstin Hållbus  Eva Larsson 
Vice ordförande  Ledamot 
 
 


